
Zápis z 25. jednání výkonného výboru tenisového oddílu  

TJ Červený Kostelec, z. s. 

15. 9. 2021 v 18 hod. v klubovně tenisu 

 

Přítomni: R. Brát, M. Celba, T. Kábrt, J. Kult, T. Nosek, L. Vejrek 

Nepřítomni: V. Gerhardt 

Hosté: - 

Program 

1. Průběh technické přípravy nafukovací haly 

2. Příprava valné hromady TJ 

3. Ostatní 

 

Závěry 

1. Průběh technické přípravy nafukovací haly 

Předseda oddílu seznámil v. v. s průběhem technické přípravy nafukovací haly. Navýšení 

financí na projekt bylo zastupitelstvem odsouhlaseno, územní řízení na projekt skladu a 

základů pokračuje. Během řízení se ozvaly dvě občanky, jedné z nich předseda oddílu vysvětlil 

situaci a v souvislosti s tím v. v. odsouhlasil předání stanoviska, že nafukovací hala nebude na 

místě celoročně a že výhled z bytu bude zkvalitněn výsadbou přírodní překážky v prostoru za 

kurtem č. 1. Druhá občanka odmítla komunikovat a situaci proto v. v. přenechává stavebnímu 

úřadu. Vzhledem k probíhajícím pracím v. v. odsouhlasil záměr co nejdříve zprovoznit kurty č. 

1 a 2,  a to vzhledem k exponovanému podzimnímu provozu. Předseda oddílu také 

informoval, že odbor rozvoje města zajišťuje s ČEZem také zajištění elektřiny. V. v. také 

otevřel otázku vytápění zázemí. Podle starosty města by se měl do areálu nově přivedený 

plyn přivést také do tenisového zázemí. O přítomnosti izolace v zázemí se přesvědčí předseda 

v projektu na MěÚ. 

Zodpovídá: T. Kábrt  

2. Příprava valné hromady TJ 

V. v. odsouhlasil počet delegátů na valné hromadě TJ a určil kandidáta na místopředsedu TJ 

(Jiřího Kulta) a dva členy kontrolní komise (Tomáš Noska a Aleše Jarého). Kandidátem na 

druhého člena v. v. je ještě T. Kábrt, náhradníkem pro v. v. byl určen M. Celba. 

 

3. Ostatní 

Předseda oddílu informoval v. v. o předpokládaném zisku z provozu kantýny (cca 35 tis. Kč). 

V. v. určil, že by se v příštím roce měly zlepšit služby kantýny za účelem zkvalitnění klubového 

života. Konkrétní kroky budou projednány na dalších v. v. 

  


